

[Call of Duty 4 - Patch 1.5 für Windows](#)

2008-02-04 23:56

Infinity Ward hat auf der [offiziellen Patch-Seite](#) den Patch 1.5 freigegeben, allerdings sind es zwei "Versionen" - einmal von 1.4 auf 1.5 und einmal einen Patch 1.5 für alle, die nicht mit der englischen CoD4-Version die Map&MOD-Tools nutzen wollen:

Einmal Patch 1.5, der allerdings 1.4 voraussetzt:

Der Patch setzt den Patch 1.4 voraus und ist [nicht abwärtskompatibel](#) - d. h., man kann mit Version 1.5 NICHT auf Server, die mit der Version 1.4 laufen! Also bitte nicht wundern, wenn die Eiligen unter euch den Patch draufhauen und plötzlich und mal wieder keine Server finden...

Call of Duty 4: Modern Warfare™ 1.5 Patch

DESCRIPTION:

This is the release of the v1.5 Call of Duty 4: Modern Warfare™ patch by Infinity Ward.

Changes:

Fixed server browser not showing all of the servers

The "hold [] to steady" sniper scope hint will only appear if you can use it

Fixed game not recognizing IWDs existing if they are all in fs_basepath and none are in the main/ folder

Made mod scripts able to change stats

Allow developer_script for multiplayer modding

Fixed map rotation errors with usermaps

Fix for reloading several times after connecting to a modded server

Fixed minimap not showing up in the menu for usermaps

Fixed an issue with Http redirect downloads.

Mod tools will now work with other languages

NOTE: patch 1.5 is not compatible with 1.4. You will not be able to find 1.4 servers if you update.

NOTE: Please ensure you have previously downloaded 1.4 patch before downloading 1.5 as you will need the 'Winter Crash' map from 1.4.

INSTALLATION:

Download the file below

Run the installer and make sure its pointed to the installation folder for Call of Duty 4: Modern Warfare™

File name: CoD4MW-1.5-PatchSetup.exe

File size: 10.65 MB

MIRRORS:

[Gamespot](#)
[WorthPlaying](#)
[GamersHell](#)
[ComputerGames.ro](#)
[CoDHQ](#)
[FileShack](#)

Direkt-Download Patch 1.4 auf 1.5 by Dr. Long:

[CoD4MW-1.4-1.5MP-PatchSetup.zip](#)

[Download Patch 1.5 @ CoD-Infobase.de](#)

Einzel-Files (inkl. MOD-Tools-Patch) by Nightwing:

[Download Patch 1.5](#)

Und einmal einen Zusatz-Patch, der **nur von nicht englischsprachigen Usern** (bzw. Game-Versionen) gebraucht wird, die die **MOD-Tools runtergeladen haben und benutzen...**

Zitat:

ATTENTION: There is another patch that ONLY Non-English speaking users who have downloaded and are using the Mod Tools will also need to download in addition to the 1.5 patch which is found below:

Call of Duty 4: Modern Warfare™ 1.5 SP Mod Tools Patch

CHANGES:

Mod Tools will now work with other languages.

File name: CoD4MW-1.5-SPPatchSetup.exe

File size: 12.62 MB

MIRRORS:

[GamersHell](#)
[ComputerGames.ro](#)
[FileShack](#)

Direkt-Download Patch 1.5 by Dr. Long:

[CoD4MW-ModTools-SPPatchSetup.zip](#)

[Download MOD-Patch 1.5 @ CoD-Infobase.de](#)

Einzel-Files (inkl. MOD-Tools-Patch) by Nightwing:

[Download Patch 1.5](#)

